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L´Ammat reitera que el soterrament sí que és viable

Els alcaldes del traçat per on ha de passar la línia de molt alta tensió (MAT) mantenen que el
soter?rament sí que és tècnicament viable, tal com s'ha fet en altres zones del món. Per això,
consideren negatiu que tant la Comissió Nacional de l'Energia com el Consell de Ministres es
mostrin tan poc proclius al soterrament de la línia. En aquest sentit, troben que la situació és
"desconcertant", ja que consideren que el mediador europeu, Mario Monti, acabarà proposant el
soterrament de la interconnexió, circumstància que el Govern francès ja ha acceptat. Amés, també
reiteren, un cop més, que no només volen que se ?soter?ri la interconnexió, sinó tot el conjunt del
traçat, per tal que hi hagi igualtat entre el territori. "Si l'han de fer per raons d'estat, almenys que la
soterrin", va indicar ahir el seu portaveu, Xavier Quer.


